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CONSELL DE GOVERN 

 

A la ciutat de València, el dia 3 d’octubre de 2023, a les 09,07 hores, a la Sala de Juntes del 
Rectorat, sota la presidència de la Sra. Rectora, María Vicenta Mestre Escrivá, i amb 
l’assistència de les persones que s’indiquen a continuació, queda constituït en sessió ordinària 
el Consell de Govern de la Universitat de València. 

 

Assistents:  

(Amb vot) 

Rectora: Maria Vicenta Mestre Escrivá 

Secretària General: Maria Elena Olmos Ortega 

Gerent: Juan Vicente Climent Espí 

Vicerectora d’Estudis: Isabel Vázquez Navarro 

Vicerector d’Ordenació Acadèmica i 
Professorat: Ernest Cano Cano 

Vicerectorat de Formació Permanent, 
Transformació Docent i Ocupació: Ángeles 
Solanes Corella 

Vicerector d’Investigació: Carlos 
Hermenegildo Caudevilla 

Vicerectora d’Innovació i Transferència: Rosa 
Mª Donat Beneito 

Vicerector d’Internalització i Multilingüisme: 
Carles Padilla Carmona 

Vicerector de Planificació, qualitat i 
Tecnologies de la Informació: Joaquín Aldás-
Manzano 

Vicerector d’Economia i Infraestructures: 
Justo Herrera Gómez 

Vicerectora de Sostenibilitat, Cooperació i Vida 
Saludable: Pilar Serra Añó 

Vicerectora d’Igualtat, Diversitat i Polítiques 
Inclusives: Helena Rausell Guillot 

Delegat de la rectora per a estudiantes i 
estudiants: Marcos Durá Gimeno 

Degà de la Fac. de Medicina: Amparo Ruiz 
Saurí 

Degà Fac. Economia: Francisco Muñoz Murgui 

Degana Fac. Filologia, Traducció i 
Comunicació: Amparo Ricós Vidal 

Degà Fac. Geografia i Història: Josep 
Montesinos Martínez 

Degà Fac. Ciències de l’Activitat Física i Esport: 
Ferran Calabuig Moreno 

Degana Fac. Fisioteràpia: Sofía Pérez Alenda 

Degà Fac. Ciències Socials: Albert Moncusí 
Ferré 

Degana Fac. Ciències Biològiques: Carmen 
Baño Aracil 

Degà Fac. Física: Jorge Vidal Perona 

Degà Fac. Ciències Matemàtiques: José 
Salvador Moll Cebolla  

Representant departaments: Juan Gambini 
Buchón 

Representant departaments: Roc Ros Palau 

Representant Instituts universitaris: Francisco 
Alonso Pla 

Representant del Consell Social: Francisco 
José Marín Crespo 

Representant PDI Doctor: Pedro Cillero 
Salomón 

Representant PDI Doctor: Marcela Isabel 
Jabbaz Churba 

Representant PDI Doctor: Emilia Ferrer García 

Representant PDI Doctor: Inmaculada Rosa 
García Robles 

Representant PDI Doctor: Enric Josep Valor i 
Micó 

Representant PDI Doctor: Ana María Gómez 
Tafalla 
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Representant PDI Doctor: Francisco Miguel 
Martínez Arnau 

Representant PDI Doctor: Sergio Maruenda 
Bataller 

Representant PDI No Doctor: María Ángeles 
Serrano Mendizábal 

Representant PDI No Doctor: Daniel Tordera 
Salvador 

Representant PAS: Laura Coscollá Pascual 

Representant PAS: Carlos Javier López 
Benedí 

Representant PAS: José Francisco Martínez 
Pastor 

Representant Estudiantat: Valeria Ruiz García 

Representant Estudiantat: África Vercher 
Ballester 

Coordinador de la AGE: Víctor Herrera Latorre 

PAS designada per la Rectora: Vicenta Alandí 
Palanca 

PAS designada per la Rectora: Fuensanta 
Domenech Roda 

 

(sense vot): 

Degana Fac. de Filosofia i Ccies. de l’Educació: 
Rosa Mª Bo Bonet 

Degà Fac. d’Infermeria i podologia: Antonio 
Merelles Tormo 

Degà Fac. Psicologia i Logopèdia: Antonio 
Manuel Ferrer Manchón 

Degana Fac. Química: Adela Mauri Aucejo 

Degana Fac. Farmàcia: Hortensia Rico Vidal 

Directora de l’Escola de Doctorat: Mª Amparo 
Tórtola Baixauli 

Presidenta Junta PAS:  Carmen Hernández 
Ortega 

President Comitè d’Empresa: Juan Miguel 
Soria García 

 

 

------------------ 

 

Excusen la seua assistència els membres següents:  

Ester Alba Pagán, Vicerectora de Cultura i Societat; Francisco Javier Palao Gil, Degà de la 
Facultat de Dret, Vicente Andrés Sanchis Belenguer, representant de directors de 
departaments; Jesús Olavarría Iglesia; representant PDI Doctor pel Claustre; Víctor Moreno 
Soler, Representant PIF pel Claustre; Rocío Briet Reyes, Representant Estudiantat pel 
Claustre; Jaume Espadà Guillén, Representant Estudiantat pel Claustre; Alejandro Navarro 
García, Representant Estudiantat pel Claustre; Ana Maria Botella Nicolás, Degana de la Fac. 
de Magisteri; José Rafael Magdalena Benedicto, Director ETS Enginyeria; Aniceto Masferrer 
Domingo, President Junta PDI. 
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Per a tractar els punts del següent 

 

ORDRE DEL DIA: 

 

1. Aprovació, si escau, de l’acta del Consell de Govern d’11 de juliol de 2023. 

2. Informe de la Senyora Rectora. 

3. Aprovació, si escau, de la transformació de vacant (TU) de l'àrea d'Economia 

Aplicada en plaça de Professorat Ajudant Doctor. 

4. Aprovació, si escau, de la revisió de la convocatòria de concurs d'una plaça de 

Professorat Titular d'Universitat vacant (àrees amb situacions greus de plantilla). 

5. Aprovació, si escau, de l'adscripció a àrees de coneixement de places de 

Professorat Titular d'Universitat per a l'estabilització de personal investigador del 

Programa Ramón y Cajal amb certificat I3 amb càrrec a l'OPO 2021. 

6. Aprovació, si escau, de la convocatòria, perfil i tribunal de places de Professorat 

Titular d'Universitat per a l'estabilització de personal investigador del Programa 

Ramón y Cajal amb certificat I3 amb càrrec a l'OPO 2021. 

7. Aprovació, si escau, de la convocatòria, perfil i tribunal de places de Professorat 

Permanent Laboral per a l'estabilització de personal investigador de altres 

programes d'investigació d’excel·lència amb certificat I3 amb càrrec a l'OPO 2021. 

8. Aprovació, si escau, de la convocatòria, perfils i tribunals de places de Professorat 

Permanent Laboral, Titular d'Universitat i Catedràtic/a d’Universitat amb càrrec a 

les ofertes públiques d'ocupació 2021, 2022 i 2023 (places vacants en àrees de 

coneixement amb situacions estructurals greus i places dotades dins del Programa 

d'Estabilització del Professorat Associat). 

9. Concessió, si escau, de Venia Docendi a professorat de centres adscrit. 

10. Aprovació, si escau, de propostes de modificació de Plans d’Estudis de Grau. 

11. Aprovació, si escau, de de noves propostes de Plans d’Estudis de Màster Oficial. 

12. Aprovació, si escau de la proposta de modificació del programa de doble titulació 

del Màster en Advocacia i Procura i Màster en Dret de l’Empresa, Assessoria 

Mercantil, Laboral i Fiscal. 

13. Aprovació, si escau de la proposta del nou programa de doble titulació Internacional 

del Màster en Traducció Creativa i Humanística. 

14. Aprovació, si escau, del Reglament de Règim intern de l'Institut de Física 

Corpuscular -IFIC. 

15. Aprovació, si escau, del Reglament de Règim intern de l'Institut de Biologia 

Integrativa de Sistemes -I2SysBio-. 
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16. Aprovació, si escau, de l’inici del procediment de modificació de la denominació de 

l'Institut Universitari FISABIO Oftalmologia Mèdica (FOM) adscrit a la Universitat 

de València. 

17. Aprovació, si escau, de la modificació, del Reglament sobre empreses derivades de 

la recerca (spin-offs) creades a iniciativa del personal de la Universitat de València. 

18. Aprovació, si escau, del I Pla de Diversitats 2023-2026. 

19. Aprovació, si escau, de la modificació del Reglament de la Comissió de Diversitats. 

20. Aprovació, si escau, del Reglament de la Comissió de Discapacitat. 

21. Aprovació, si escau, de la modificació del Reglament de Seguretat de la Informació 

en la utilització de mitjans electrònics de la Universitat de València. 

22. Aprovació, si escau, del document de Política de Seguretat de la Informació en la 

utilització de mitjans electrònics de la Universitat de València. 

23. Proposta de resolució, si escau, de recurs de reposició contra l’ACGUV 146/2023, 

per el que es modifica l’article 10 del Reglament d’usos lingüístics. 

24. Aprovació, si escau, de l’acord sobre retribucions del període d’orientació 

postdoctoral del personal contractat a càrrec de les convocatòries “Atracció de 

Talent” (2018-2022).  

25. Aprovació, si escau, de la proposta de modificació de l’annex 1, “Normativa sobre 

indemnitzacions per raó del servei i gratificacions per assistències i altres serveis 

de caràcter extraordinari”, al Pressupost per al 2023. 

26. Aprovació, si escau, de contractes de llicència d’us i explotació. 

27. Autorització, si escau, per a la signatura de convenis de col·laboració. 

28. Torn obert de paraules. 

 

Atès que hi ha el quòrum suficient per a la vàlida celebració de la reunió, la Sra. Rectora 

declara oberta la sessió i es passa a tractar els punts de l’ordre del dia. 

 

1. Aprovació, si escau, de l’acta del Consell de Govern d’11 de juliol de 2023. 

La Sra. Rectora presenta aquest punt i fa referència a la documentació que hi ha en l’Aula 
Virtual de la Universitat de València.  

S’obre un torn d’intervencions. No hi ha sol·licituds. 

Per assentiment dels membres del Consell, es pren l’acord següent: 

 

ACGUV 227/2023. “Aprovar l’Acta del Consell de Govern d’11 de juliol de 2023”. 
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2. Informe de la Senyora Rectora. 

 

La Sra. Rectora dona la benvinguda als i les presents a la primera de les reunions, en sessió 
ordinària, del Consell de Govern del curs acadèmic 2023-2024, especialment a les persones 
que s’incorporen al Consell de Govern. 

En concret, la Dra. Amparo Ruiz, en la seua condició de Degana en funcions de la Facultat 
de Medicina i Odontologia, i de la Dra. Maria Amparo Tórtola, en la condició de nova directora 
de l’Escola de Doctorat. 

Aprofita per agrair la dedicació dels anteriors degà i director, els doctors Francisco Javier 
Chorro, recentment jubilat, i de José Vicente Bagán, qui ha esgotat els dos mandats de 
quatre anys establerts en la normativa de l’Escola de Doctorat, que són exemples 
d’investigadors de prestigi, de professors de qualitat, d’universitaris compromesos, de 
gestors diligents, de persones implicades en una visió d’universitat compartida per totes i 
tots.  

També agraix a totes i tots els presents per continuar fent possible una autèntica 
cogovernança universitària. Una gestió pública responsable i eficaç que, des de la 
participació, el diàleg i la democràcia, contribueix a fer cada dia possible una universitat líder 
com és la nostra.  

I, en eixe sentit, també dona la benvinguda als doctors Juan Gambini, Vicente Andrés Sanchis 
i Roc Ros, en representació dels departaments de Fisiologia, Finances Empresarials i Biologia 
Vegetal, respectivament; i del doctor. Francisco Alonso, de l’Institut d’Investigació en Trànsit 
i Seguretat Viària, en representació dels instituts universitaris. 

Informa que, per canvi de torn, passen a ser membres amb dret de vot els degans i deganes 
de les facultats de: 

- Filologia, Traducció i Comunicació, Dra. Amparo Ricós 
- Geografia i Història, Josep Montesinos  
- Ciències de l’Activitat Física i l’Esport, Dr. Ferran Calabuig  
- Fisioteràpia, Dra. Sofia Pérez  
- Ciències Socials, Dr. Albert Moncusí  
- Ciències Biològiques, Dra. Carmen Baño  
- Física, Dr. Jordi Vidal  
- Ciències Matemàtiques, Dr. Salvador Moll 

 

En eixe canvi de torn passen a ser membres amb veu els degans i deganes de les facultats 
de: 

- Filosofia i Ciències de l’Educació, Dra. Rosa Bo  
- Infermeria i Podologia, Dr. Antoni Merelles 
- Psicologia i Logopèdia, Dr. Antonio Ferrer 
- Magisteri, Dra. Ana Botella  
- Química, Dra. Adela Mauri  
- Farmàcia, Dra. Hortènsia Rico  
- el director de l’Escola Tècnica Superior d’Enginyeria, Dr. Rafael Magdalena 
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- la directora de l’Escola de Doctorat, Dra. Amparo Tórtola 
 

Com assenyalava al principi d’aquest informe, la Sra. Rectora indica que el curs acadèmic 
2023-2024, va ser oficialment obert al Paranimf de la Universitat de València pel Molt 
Honorable President de la Generalitat, D. Carlos Mazón Guixot, atès que ens corresponia, 
per torn com a universitat pública, acollir l’acte oficial d’obertura de curs del conjunt de les 
universitats de la Comunitat Valenciana. 

Explica que aquest serà un curs marcat per tres qüestions claus: d’una banda el 
desplegament normatiu de la Llei Orgànica del Sistema Universitari, la LOSU; d’altra banda 
pel manteniment de la taxa de reposició, que continua limitant el nombre de places que 
podem convocar anualment i en tercer lloc, però no per això menys important que les altres 
dues, per la situació financera, és a dir, l’absència d’un Pla Pluriennal de Finançament del 
Sistema Universitari Públic Valencià, així com l’absència, tot i que la vam reclamar des 
d’aquesta universitat i des de la sectorial de CRUE-Professorat, d’una memòria econòmica 
per al desplegament de la LOSU. I diu que a aquestes tres qüestions es va referir en l’acte 
d’obertura de curs. 

Abans de seguir, vol agrair, una vegada més, a la Facultat de Magisteri, per haver assumit 
la responsabilitat de pronunciar la lliçó magistral del nostre acte d’obertura d’enguany, i 
especialment a la seua Degana. A més, també vol mostrar el seu agraiment a totes les 
persones que assistiren a l’acte i a les que ho feren possible, treballant de valent, també, al 
llarg del mes d’agost, per fer possible aquest acte d’obertura de curs que va tenir lloc el dia 
8 de setembre. 

Per altra banda, continua informant la Sra. Rectora, queel passat divendres el candidat a la 
presidència del govern d’Espanya no va aconseguir, en segona votació, la confiança 
majoritària del Congreso de los Diputados, motiu pel qual al llarg d’ahir i hui s’estan 
mantenint les reunions establertes en el procediment constitucional, per a encarregar a un 
altre candidat o candidata que estiga en condicions de disposar dels vots suficients, un nou 
procés d’investidura. Al llarg d’aquest temps, i de l’horitzó temporal de les properes 
setmanes, si no mesos, continuarà, doncs, la incertesa normativa de la qual ja vaig informar 
a aquest Consell de Govern, i al Claustre. I és que, davant la situació de convocatòria electoral, 
el Ministeri d’Universitats va decidir suspendre la tramitació d’un conjunt de normes que 
desplegaven la LOSU. 

Posa en avís als membres del Consell, una vegada més, de les conseqüències que, sobre la 
gestió universitària, anava a tenir mantenir la redacció defensada finalment pel Ministeri. Tot 
seguit es refereix a una d’aquestes conseqüències que estan patint, especialment els 
centres i, particularment, els departaments. 

Explica que és un patiment addicional a l’experimentat per les conseqüències de la taxa de 
reposició, i aquelles que se’n podrien derivar del seu manteniment sostingut en el temps. 

Finalment, la Sra. Rectora es refereix a la tercera de les qüestions que és el finançament 
universitari. Explica que la situació la coneixen de sobra els membres del Consell de Govern 
per les declaracions i peticions institucionals que ha reiterat al llarg dels darrers anys per 
tractar de fer possible el Model de Finançament del Sistema Universitari Públic Valencià. 

Un compromís reiterat any rere any, investidura rere investidura, al Paranimf, i al de totes 
les universitats públiques valencianes, per l’anterior president de la Generalitat Valenciana, 
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D. Ximo Puig i Ferrer, com igualment explica que passa en la petició reiterada de signatura 
del Conveni Col·lectiu. Aquesta es va aconseguir després del procés electoral, en temps de 
govern en funcions abans de la presa de possessió de l’actual govern autonòmic. 

Però no el finançament, explica la Sra. Rectora, que ha criticat amb una gran duresa, a la 
vista de que el repartiment de fons corresponents a l’any 2023, es realitzarà amb un ‘regal’ 
de set milions i mig addicionals a la Universitat Politècnica de València, la universitat pública 
que ha estat sobrefinançada al llarg d’una dècada, que va comptar, d’eixa manera, amb un 
altre sobrefinançament, extraordinari i injustificat. 

Bé és cert, explica, que el darrer govern valencià va incorporar gairebé 100 milions d’euros 
addicionals al finançament del sistema universitari públic, i va pagar el deute històric, cosa 
que cal reconèixer i agrair al Govern de la Generalitat i al seu President, però no va arribar 
a signar un acord en què coincidíem totes les universitats excepte una, que va bloquejar 
l’acord. Com també és cert, que per tal d’arrodonir el compliment de les necessitats del 
Sistema Universitari Públic Valencià, es requeriria entre 100 i 150 milions d’euros 
addicionals per recuperar la situació financera que teníem fa ja més de deu anys, abans de 
les retallades de pressupost que ens imposaren.  

Continua la Sra. Rectora informant que després de l’acte d’obertura de curs les Rectores i 
Rectors de les universitats públiques valencianes fórem convocades i convocats a una reunió 
a la Conselleria d’Educació que, com és sabut, és la que reuneix les competències en 
universitats en la nova estructura del Consell de la Generalitat Valenciana. En aquesta reunió 
es van dir dues coses: la primera, que a la Conselleria no trobaven cap documentació relativa 
a aquests acords i treballs de mesos intensos que seguien a anys de treball dels equips 
econòmics de les universitats públiques, IVIE i Generalitat. Per tant, emplaçaren a les 
Universitats a començar de nou. La segona que van dir és que, per a l’any pròxim, 2024, es 
mantindrà el criteri de repartiment de fons seguit per a enguany, consolidant-se així, ja, els 
7,5 milions addicionals que el govern anterior havia concedit de sobrefinançament a la 
Universitat Politècnica. 

A la primera qüestió, els Rectors i Rectores es van oferir per a fer arribar a la Conselleria 
tota la documentació amb els treballs de redacció i dels acords assolits per a elaborar el Pla 
Pluriennal de Finançament. A la segona, es va comunicar que la nostra Universitat té molts 
elements no contemplats en les negociacions anteriors que podem posar sobre la taula, 
com l’important cost de manteniment del patrimoni històric, tant bibliogràfic, pictòric, i 
d’altres manifestacions artístiques, així com de l’arquitectònic, patrimoni protegit que hem 
de preservar, mantenir i posar a disposició de la societat amb els mateixos criteris de 
repartiment de fons que la resta d’universitats; també dels costos de comptar amb diversos 
campus universitaris com a conseqüència de l’evolució històrica de la que és la primera de 
les universitats valencianes en qualsevol magnitud que es vulga veure. La que és la primera 
universitat d’Europa en recepció d’estudiants Erasmus, primera universitat pública 
d’Espanya en èxits esportius i en definitiva, una universitat líder gràcies al treball de milers 
de persones, i també del seu estudiantat. 

Dit açò, la Sra. Rectora empra les paraules de Salvador Espriu en el seu mític poema 
Indesinenter bellament musicat per Raimon, Medalla de la nostra Universitat, “elevem, en la 
nit, un cant a crits”, crits, diu, com els que escolten moltes nits, malauradament, el veïns i 
veïnes de la zona de la plaça d’Hondures. Perquè cal lamentar, en eixe sentit, els aldarulls 
que, primer al carrer, i després a les portes de la residència d’estudiantes i estudiants RESA-
Damià Bonet, proferiren centenars de persones joves. Aldarulls que arribaren a suposar 
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atacs físics contra la façana de l’edifici, fets denunciats per la companyia RESA, 
concessionària de la instal·lació. 

Com a conseqüència d’aquests fets, explica la Sra. Rectora que s’han aplicat mesures de 
restricció a l’accés al perímetre exterior del Campus de Tarongers en horari de nit, 
permetent tan sols l’accés peatonal a persones identificades com a residents. Els incidents 
no s’han repetit. I des del Consell de Govern lamenta aquests fets, que rotundament 
condemna. 

Es refereix ara a la condemna als actes vandàlics de pintades dins de les instal·lacions de la 
nostra Universitat que es produïren per part d’una persona, tal i com es recull en les imatges 
de vídeo publicades, que pintà sobre banderes col·locades al despatx cedit a l’associació Unió 
d’Estudiants. Explica que s’ha obert una investigació per esclarir els fets i per analitzar 
possibles mesures de seguretat per a garantir la integritat de les instal·lacions de la 
Universitat de València.  

La nostra Universitat la integren milers de persones, milers d’estudiantes i estudiants, 
també, i diu que no podem permetre que cap fet aïllat enterbolisca una realitat als nostres 
campus, que és la convivència de persones diverses i de ben distinta procedència. Perquè, 
com a universitat pública, som una institució d’acollida, a la qual venen a formar-se, a 
investigar, i a participar de la nostra activitat científica, de difusió de la ciència i a la variada, 
diversa i ampla activitat cultural que generen, milers de persones cada any. 

A continuació, la Sra. Rectora, informa que a totes i tots dona la benvinguda aquest curs 
acadèmic amb el festival BenvingudaUV que tindrà lloc al llarg d’aquest mes, invitant a la 
Comunitat Universitària a gaudir d’aquestes activitats. En aquest sentit, agraeix a tots els 
serveis universitaris el seu treball per fer realitat aquesta benvinguda festiva i informativa, 
integradora, lluny d’estereotips interessats que alguns mitjans de comunicació eleven 
criminalitzant la joventut. 

En altre ordre de coses, la Sra. Rectora lamenta la pèrdua de persones estimades de i per 
la nostra institució. Informa del traspàs del vicedegà de la Facultat d’Economia, professor 
José Antonio Álvarez Jareño, del professor Salvador Mormeneo, catedràtic de la Facultat de 
Farmàcia, així com del Dr. Felipe Garín, qui va ser director del Museu del Prado, format a les 
nostres aules. Diu als membres que tots els recordaran amb tota l’estima, i els trobaran a 
faltar, com també a tot el nostre personal que, després de la seua dedicació a la Universitat 
de València, ha passat a la situació de jubilació aquest curs acadèmic. 

Afegeix que el curs que ha començat amb diferents incidències relacionades amb la 
contractació de professorat substitut, figura de nova creació per la LOSU que s'utilitza per 
primera vegada a la nostra Universitat. I explica que la gestió de les borses, tal com s'havien 
determinat en el reglament ha resultat complicada i ha estat difícil trobar persones 
substitutes d'aquesta forma. Per tant, després de gestionar les borses sense resultat en 
diferents casos, s'ha hagut de recórrer al procediment de concursos d'urgència per 
contractar professorat substitut, circumstancies que estan allargant la cobertura de les 
necessitats de substitució més enllà del que s'havia previst.  

La Sra. Rectora agraeix al Servei de PDI, als departaments i als centres pel treball els 
esforços que estan realitzant per tal que el curs comence amb la màxima normalitat. I, 
especialment, al vicerector d’Ordenació Acadèmica i Professorat pel seu rigorós treball i per 
la seua completa i inestimable dedicació.   
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A continuació diu que requereix una menció especial un dels problemes que està dificultant 
la cobertura de determinades substitucions, com és la incompatibilitat entre l'ocupació en el 
sector públic i el contracte de professorat substitut, que està deixant fora de la borsa de 
potencials substituts a múltiples persones. Comenta que aquest no és un problema generat 
per la nostra universitat, sinó derivat del fet que la LOSU no ha previst una modificació de la 
llei d'incompatibilitats, llei estatal que contempla la compatibilitat per al professorat associat, 
però no per al substitut.  

Explica que s’han dirigit a CRUE i a la Direcció General d'Universitats de la Generalitat 
Valenciana per tractar de trobar solucions a nivell estatal o autonòmic a aquest greu 
problema, però encara no s'ha aconseguit una resposta efectiva. A més, cal assenyalar 
també algunes dificultats per a tancar la contractació de professorat ajudant doctor, ja que 
en haver prescindit la LOSU del requisit d'acreditació anterior s'han multiplicat les persones 
candidates a les places convocades, cosa que està allargant més del que és habitual la 
resolució d'alguns concursos de professorat ajudant doctor. 

Per acabar, la Sra. Rectora vol comentar que estan en marxa els concursos de professorat 
permanent laboral i funcionari previstos en execució de l'oferta pública d'ocupació de 2023. 

En aquest context complex, explica que es continua treballant, colze a colze, amb totes les 
estructures de gestió de la nostra Universitat, per tal de minimitzar l’impacte, que ja havia 
anunciat, però que no es podia evitar, de la nova llei sobre la nostra plantilla. 

La Sra. Rectora es posa a la disposició dels presents, per tal de completar qualsevol 
informació abordada en aquest informe i dona les gràcies a totes i a tots pel seu compromís, 
per fer possible cada dia una gran universitat com és la nostra i de la qual ens podem sentir, 
i ens hem de sentir, ben orgullosos i orgulloses. 

 

 

3. Aprovació, si escau, de la transformació de vacant (TU) de l'àrea d'Economia 

Aplicada en plaça de Professorat Ajudant Doctor. 

 

La Sra. Rectora dona la paraula al Vicerector d'Ordenació Acadèmica i Professorat, que 
explica que es tracta de la transformació d'una plaça que en l'últim Consell de Govern es va 
acordar mantenir com a Titular d'Universitat per afavorir el reingrés d'un Professor Titular 
d'Universitat en excedència del departament d'Economia Aplicada. Finalment, el professor 
ha comunicat que no anava a demanar el reingrés. 

Per tant, comenta el Vicerector que el departament ha sol·licitat transformar la plaça en 
una de professorat ajudant doctor per a treure-la a concurs i poder cobrir d'eixa manera la 
docència que estava prevista cobrir amb el reingrés d'aquesta persona.  

La Comissió de professorat va analitzar la qüestió, i com que l'àrea té un dèficit significatiu, 
considera justificada la transformació i per unanimitat, la Comissió Professorat va informar 
favorablement, amb la qual cosa demana el vot favorable dels membres del Consell. 

S’obre un torn d’intervencions. No hi ha sol·licituds.  
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Se sotmet a votació la proposta. La votació es fa a mà alçada i per 44 vots a favor, cap vot 
en contra i cap abstenció, es pren l’acord següent: 

 

228/2023. “Aprovar la transformació de vacant 5628 (TU) de l'àrea d'Economia Aplicada en 
plaça de Professorat Ajudant Doctor”. 

 

4. Aprovació, si escau, de la revisió de la convocatòria de concurs d'una plaça de 

Professorat Titular d'Universitat vacant (àrees amb situacions greus de plantilla). 

 

La Sra. Rectora dona la paraula al Vicerector d’Organització Acadèmica i Professorat que 
explica que aquest punt està connectat amb l’anterior, donat que aquesta plaça de Professor 
Titular d’Universitat que s'havia confirmat, anteriorment es va incloure en la previsió de 
places que eixirien a concurs amb l'oferta d'ocupació de 2023. Malgrat això, i donat que eixa 
convocatòria a concurs de la plaça de Titular d’Universitat vacant del Departament 
d'Economia Aplicada ja no és possible, el que s'ha fet és recuperar l'acord de l'últim Consell 
de Govern on s’havien aprovat les places de Professorat Permanent Laboral i Titular 
d’Universitat que s'havien de convocar a concurs en àrees en situacions greus de plantilla.  

En aquest sentit, informa el Vicerector, que el primer departament que compliria amb els 
requisits de dèficit estructural elevat és el Departament de Didàctica i Organització Escolar 
que, rebuda la comunicació des del servei de PDI, van manifestar que sí que contaven amb 
persones acreditades a Professor Titular que podrien concórrer a esta plaça vacant.  

Per tant, continua el Vicerector, en aplicació dels criteris que s'han utilitzat per a l'assignació 
d'aquestes places, per a ser convocades a concurs, es modificaria l'acord en el que en aquell 
moment vam prendre d'assignar una plaça a Economia Aplicada, traient a concurs una plaça 
vacant de Professor Titular de l'àrea de coneixement de Didàctica i Organització Escolar.  

A l'informe, conclou el Vicerector, s'indica que aquesta àrea compleix amb els requisits de 
baix nombre de professorat funcionari, alta temporalitat de la plantilla i dèficit estructural 
elevat. També compleix parcialment el criteri d'envelliment, comptant, per tant, amb tots els 
requisits, per la qual cosa, la Comissió de Professorat va informar favorablement per 
unanimitat.  

S’obre un torn d’intervencions. No hi ha sol·licituds.  

Se sotmet a votació la proposta. La votació es fa a mà alçada i per 44 vots a favor, cap vot 
en contra i cap abstenció, es pren l’acord següent: 

 

229/2023. “Aprovar la revisió de la convocatòria de concurs d'una plaça de Professorat 
Titular d'Universitat vacant (àrees amb situacions greus de plantilla), que es reassigna a 
l’àrea de Didàctica i Organització Escolar”. 
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5. Aprovació, si escau, de l'adscripció a àrees de coneixement de places de 

Professorat Titular d'Universitat per a l'estabilització de personal investigador del 

Programa Ramón y Cajal amb certificat I3 amb càrrec a l'OPO 2021. 

 

La Sra. Rectora dona la paraula al Vicerector d'Ordenació Acadèmica i Professorat, que 
explica que es tracta, seguint la política d'adscripció de places de la reserva del 15% per a 
la estabilització de professorat de personal investigador amb certificat I3, de dues peticions 
dels Departaments de Química Inorgànica i de Microbiologia, perquè se'ls adscriga a 
cadascun d'ells una d'aquestes places de la reserva per a la estabilització de personal 
investigador del programa Ramon i Cajal.  

Conclou el Vicerector, assenyalant que analitzat aquest punt en la Comissió del professorat, 
es va informar favorablement per unanimitat dels presents. 

 

S’obre un torn d’intervencions. No hi ha sol·licituds.  

Se sotmet a votació la proposta. La votació es fa a mà alçada i per 44 vots a favor, cap vot 
en contra i cap abstenció, es pren l’acord següent: 

 

230/2023”. “Aprovar l'adscripció a àrees de coneixement de les places de Professorat 
Titular d'Universitat 7142 (àrea de Química Inorgànica) i 7143 (àrea de Microbiologia) per 
a l'estabilització de personal investigador del Programa Ramón y Cajal amb certificat I3 
amb càrrec a l'OPO 2021”. 

 

6. Aprovació, si escau, de la convocatòria, perfil i tribunal de places de Professorat 

Titular d'Universitat per a l'estabilització de personal investigador del Programa 

Ramón y Cajal amb certificat I3 amb càrrec a l'OPO 2021. 

 

La Sra. Rectora dona novament la paraula al Vicerector d'Ordenació Acadèmica i 
Professorat que, en relació al punt anterior, comenta que es tracta del perfil i tribunal de les 
dues places aprovades, assignades a les àrees de Química Inorgànica i de Microbiologia, tal 
i com apareix a la documentació. 

Conclou dient que la proposta va tindre un informe favorable per unanimitat de la Comissió 
de Professorat i demana vot favorable. 

S’obre un torn d’intervencions. No hi ha sol·licituds.  
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Se sotmet a votació la proposta. La votació es fa a mà alçada i per 44 vots a favor, cap vot 
en contra i cap abstenció, es pren l’acord següent: 

 

231/2023. “Aprovar la convocatòria, perfil i tribunal de les places de Professorat Titular 
d'Universitat 7142 (àrea de Química Inorgànica) i 7143 (àrea de Microbiologia) per a 
l'estabilització de personal investigador del Programa Ramón y Cajal amb certificat I3 amb 
càrrec a l'OPO 2021”. 

 

7. Aprovació, si escau, de la convocatòria, perfil i tribunal de places de Professorat 

Permanent Laboral per a l'estabilització de personal investigador de altres 

programes d'investigació d’excel·lència amb certificat I3 amb càrrec a l'OPO 2021. 

 

La Sra. Rectora dona la paraula al Vicerector d'Ordenació Acadèmica i Professorat, que en 
aquest cas comenta que la proposta prové de la convocatòria d'estabilització realitzada a 
finals de l'any passat, a partir de la qual es va decidir en el consell de Govern de Govern de 
març que s’adscriurien a l'àrea de Física Teòrica dues places de la reserva del 15% per a la 
estabilització de personal investigador amb el certificat I3, procedent en este cas del 
programa CIDEGENT.  

Aclareix el Vicerector que ara el que es planteja és l'aprovació dels perfils i tribunals que 
apareixen a la documentació. 

Va tindre informe també favorable de la Comissió de Professorat. 

S’obre un torn d’intervencions. No hi ha sol·licituds.  

Se sotmet a votació la proposta. La votació es fa a mà alçada i per 44 vots a favor, cap vot 
en contra i cap abstenció, es pren l’acord següent: 

 

232/2023. “Aprovar la convocatòria, perfil i tribunal de les places de Professorat 
Permanent Laboral 7137 i 7138 (àrea Física Teòrica) per a l'estabilització de personal 
investigador de altres programes d'investigació d’excel·lència amb certificat I3 amb càrrec 
a l'OPO 2021”. 

 

8. Aprovació, si escau, de la convocatòria, perfils i tribunals de places de Professorat 

Permanent Laboral, Titular d'Universitat i Catedràtic/a d’Universitat amb càrrec a 

les ofertes públiques d'ocupació 2021, 2022 i 2023 (places vacants en àrees de 

coneixement amb situacions estructurals greus i places dotades dins del Programa 

d'Estabilització del Professorat Associat). 
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La Sra. Rectora dona la paraula al Vicerector d'Ordenació Acadèmica i Professorat, que es 
refereix a l'execució de les places de l'oferta pública del 2023 i a algunes que venien pendents 
d'ofertes anteriors, destinades a l'estabilització del Professorat Associat i a la cobertura de 
vacants en àrees amb situacions estructurals greus. El Vicerector adverteix que a la 
documentació inicial es van detectar dues errades -als tribunals de les places 7393 i 1080 
respectivament- i comenta que ja es pot consultar a l’aula virtual la informació correcta. 

Per acabar, informa  que a la Comissió de Professorat, es van analitzar les convocatòries, 
perfils i tribunals i van tindre vot favorable per unanimitat. 

 

S’obre un torn d’intervencions. No hi ha sol·licituds.  

Se sotmet a votació la proposta. La votació es fa a mà alçada i per 43 vots a favor, cap vot 
en contra i cap abstenció, es pren l’acord següent: 

 

233/2023. “Aprovar la convocatòria, perfils i tribunals de places de Professorat Permanent 
Laboral, Titular d'Universitat i Catedràtic/a amb càrrec a les ofertes públiques d'ocupació 
2021, 2022 i 2023 (places vacants en àrees de coneixement amb situacions estructurals 
greus i places dotades dins del Programa d'Estabilització del Professorat Associat)”. 

 

9. Concessió, si escau, de Venia Docendi a professorat de centres adscrits. 

 

La Sra. Rectora dona la paraula al Vicerector d'Ordenació Acadèmica i Professorat, que 
informa als membres del Consell que s'han presentat per part de Florida Universitària i 
EDEM (Escuela de empresa, negocios y management) una sèrie de sol·licituds de Venia 
Docendi per a impartir diferents assignatures de les titulacions que tenim en aquestes 
institucions. Totes elles, estan llistades a la documentació de l’aula virtual i compten amb 
informe favorable dels diferents Departaments de la nostra Universitat, per autoritzar 
aquesta Venia Docendi, amb la qual cosa, es pot procedir a concedir-la. 

S’obre un torn d’intervencions. No hi ha sol·licituds.  

Per assentiment dels membres del Consell de Govern es pren l’acord següent: 

 

234/2023. “Concedir la Venia Docendi de professorat sol·licitat pels centres adscrits 
“EDEM” i “Florida Universitària”. 
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10. Aprovació, si escau, de propostes de modificació de Plans d’Estudis de Grau. 

 

La Sra. Rectora dona la paraula a la Vicerectora d'Estudis que porta a consideració dels 
membres del Consell la proposa de modificació del Pla d'estudis del Grau en Biotecnologia.  

Es tracta, explica la Vicerectora, d'una modificació substancial perquè, a més de canviar els 
requisits previs del treball de fi de grau i de pràctiques externes perquè tots els graus de la 
facultat siguin homogenis, també s'han fet canvis de continguts i sobretot de competències. 
Canvis de creditatge, de nom i de quadrimestre de les assignatures.  

Per tant, explica que a nivell intern és un canvi que suposa l'extinció del pla d'estudis anterior 
i la posada en marxa d'un nou pla d'estudis -no del títol propiament- però sí cal una adaptació 
de l'estudiantat perquè de les assignatures que desapareixen o canvien de crèdit ja no 
tindràn docencia en un futur i cal donar convocatòries o la possibilitat a l'estudiantat 
d'adaptar- se.  

Després de més de deu anys de posada en marxa de les titulacions de Grau, explica la 
Vicerectora, aquests canvis son cada vegada més freqüents i suposen l'adaptació de 
continguts, cosa que és perfectament comprensible i fins i tot, de vegades, desitjables. 

Junt a la part acadèmica que suposa la modificació, la Vicerectora fa referència la part 
administrativa que cal cuidar. No obstant diu que la Facultat de Ciències Biològiques ja ha 
passat per modificacions d'altres graus i li consta que farà una bona adaptació i una bona 
informació a l'estudiantat. 

Per tot lo descrit, demana el vot favorable dels membres del Consell.  

 

S’obre un torn d’intervencions. No hi ha sol·licituds.  

Se sotmet a votació la proposta. La votació es fa a mà alçada i per 45 vots a favor, cap vot 
en contra i cap abstenció, es pren l’acord següent: 

 

235/2023. “Aprovar la modificació de Pla d’Estudis de Grau en Biotecnologia per la 
Universitat de València”. 

 

 

11. Aprovació, si escau, de de noves propostes de Plans d’Estudis de Màster Oficial. 

 

La Sra. Rectora dona la paraula a la Vicerectora d'Estudis que comença dient que es tracta 
de la proposta del Pla d'Estudis del Màster Universitari en Treballs Social en l'Àmbit Sanitari. 

Recorda la vicerectora que el procés es va iniciar a finals de novembre del 2022, quan 
aquest Consell de Govern va aprovar l'expressió d'interès del Màster Universitari en "Treball 
Social Sanitari".  
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En eixe moment, hi hagueren alguns comentaris sobre la conveniència o no d'eixa 
denominació "Treball Social Sanitari", ja que no es tracta d'una professió regulada en l'àmbit 
sanitari i la normativa deixa ben clar, tant a la LOSU com al Reial Decret 822/2021 que el 
nom d'una titulació no pot portar a confusió.  

No obstant això, es va decidir que es modificara el contingut de la memòria de l'expressió 
d'interès i es continuara en l'elaboració del Pla d'Estudis fins que tornara a arribar a aquest 
Consell, per veure quin era el contingut i quina denominació seria la definitiva.  

La Vicerectora recorda que la persona que va nomenar aquest Consell de Govern per a 
formar part de la CEPE universitària va ser el professor Francisco Rodenas, que es va posar 
a treballar en el projecte junt a 7 universitats més: la Universitat de Múrcia, Alacant, Illes 
Balears, Rovira i Virgili, Barcelona, Lleida i Girona. 

Aleshores, la CEPE va elaborar un pla d'estudis que es va posar en exposició pública el 28 de 
juny d'aquest any. En l'exposició pública el pla d'estudis va rebre l'informe preceptiu de la 
nostra Unitat d'Atenció a les Persones amb Discapacitat i una al·legació del Col·legi Oficial 
de Psicologia de la Comunitat Valenciana on qüestionava la denominació de "Treball social 
sanitari", donat que no és una professió regulada i podria portar a eixa confusió d' entendre 
que estavem parlant d'una professió sanitària.  

La resposta de la CEPE va ser que es considerava adequat el nom, de fet la Vicerectora 
comenta que hi ha un precedent en eixe nom de fa temps, concretament de la Universitat 
Oberta de Catalunya, si bé és cert que després s'han posat en marxa altres màsters 
semblants, concretament en la VIU i en la Pontifícia de Comillas i ja el nom ha canviat a 
"Treball social en l'àmbit sanitari". 

La Vicerectora explica que no obstant això, la CEPE considerà continuar amb el nom i així va 
arribar a la Comissió d'Estudis de Postgrau, celebrada el 25 de setembre, es va tornar a 
plantejar l'assumpte, i es va emetre un informe en dos sentits:  

Un informe per 1 vot a favor, 8 en contra i 11 abstencions, desfavorable a la proposta del 
Pla d'Estudis amb el nom de Màster Universitari en Treball Social Sanitari. No es qüestionava 
el contingut del Pla d'Estudis ni l'adequació de la titulació en si.  

En paral·lel, va emetre per assentiment un informe favorable a la proposta del Pla d'Estudis, 
si la denominació passava a ser Màster Universitari en Treball Social en l'Àmbit Sanitari. 

La Comissió d'Estudis de Postgrau ho va comunicar al professor Francisco Ródenas i, 
després de consultar a la resta d'universitats participants, el 27 de setembre, va enviar un 
escrit, on s'acceptava el canvi de nom que no només afectava el títol sinó a tota la memòria 
i algunes assignatures que en el nom portaven el qualificatiu de treball social sanitari. 

Amb eixa acceptació del canvi de nom per part de la CEPE interuniversitària, es va modificar 
tota la memòria de verificació, tal i com figura a la documentació, es va canviar el conveni 
amb totes les universitats i el que demana en aquest punt és l'aprovació del Pla d'Estudis del 
Màster d'Internacional i Social en l'Àmbit Sanitari. 
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Per concloure, la Vicerectora vol donar les gràcies al Degà de la Facultat de Ciències Socials 
que va fer de magnífic interlocutor perquè aquest Pla d'Estudis poguera arribar a aquest 
Consell de Govern. 

 

S’obre un torn d’intervencions.  

 

La Sra, Rectora dona la paraula al Degà de la Facultat de Ciències Socials, que vol agrair a 
tots els que han intervingut per arribar a aquest punt. Destaca la feina que s'ha fet, la 
disposició que hi ha hagut des del Vicerectorat i des del servei d’estudiants. A més, diu que 
la nostra Universitat serà coordinadora i diu que és un pas molt important que es puga oferir 
aquesta titulació des d'una Universitat Pública. 

La Sra. Rectora dona la paraula al Dega de la Facultat de Psicologia i Logopèdia, que es suma 
a l'agraïment del Degà de la Facultat de Ciències Socials i vol afegir que les al·legacions van 
ser fetes pel Col·legi professional de Psicologia però la Facultat tenia previst manifestar-se 
en aquest Consell de Govern. A més fa referència a la proposta de màster de Química 
Sanitària que va acabar sent Química en l'Àmbit Sanitari i recorda les disposicions 
normatives com la disposició addicional 5 del Reial Decret 822/2021 o la disposició 
addicional 13 de la LOSU, que ens obligua a no tindre cap denominació en estudis oficials ni 
en cap altre tipus d'estudi, també els que són títols propis, que induisquen a confusió. Acaba 
donant les gràcies al Degà de la Facultat de Ciències Socials per el seu treball tan ràpid i 
eficient. 

La Sra. Rectora dona de nou la paraula a la Vicerectora d'Estudis que vol afegir que l'informe 
de viabilitat és positiu, i més tenint en compte que participen 8 universitats, sent la docència 
molt repartida. 

A més comenta que, aprovat pel Consell de Govern l'Expressió d’interès, la Generalitat ha de 
fer un informe previ de necessitat del títol en un termini determinat. En aquest sentit, tenim 
l'informe de necessitat amb la denominació anterior. No obstant, s'ha treballat amb la 
Direcció General d'Universitats perquè, avui mateix, tinguem l'informe de necessitat amb el 
canvi de denominació.  

 

Se sotmet a votació la proposta. La votació es fa a mà alçada i per 44 vots a favor, cap vot 
en contra i cap abstenció, es pren l’acord següent: 

 

236/2023. “Aprovar el Pla d’Estudis del Màster Universitari en Treball Social en l’àmbit 
Sanitari per la Universitat de València (Estudi General), com a coordinadora, la 
Universidad de Alicante, la Universitat de Barcelona, la Universitat de Girona, la 
Universitat de Lleida, la Universidad de Murcia, la Universitat Rovira i Virgili i la Universitat 
de les Illes Balears”.  
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12. Aprovació, si escau de la proposta de modificació del programa de doble titulació 

del Màster en Advocacia i Procura i Màster en Dret de l’Empresa, Assessoria 

Mercantil, Laboral i Fiscal. 

 

La Sra. Rectora dona novament la paraula a la Vicerectora d'Estudis que comenta que es 
tracta d’una modificació obligada pel canvi del MU en Advocacia a MU en Advocacia i 
Procura, amb canvi de nom i de continguts per ajustar-se a la nova normativa que regula 
aquesta titulació professionalitzant.  

Recorda que des de ja fa dos cursos hi ha una doble titulació dels dos màsters, que son de 
90 crèdits i que han plantejat un itinerari curricular perquè en dos anys i en 133 crèdits es 
puguin cursar els dos màsters. 

En definitiva, diu la Vicerectora que es tracta de una modificació en s'han canviat i adaptat 
les  assignatures que abans pertanyien al Màster d'Advocacia i que ara formen part del 
Màster d'Advocacia i Procura, demanant l'aprovació dels presents a la modificació. 

S’obre un torn d’intervencions. No hi ha sol·licituds.  

Se sotmet a votació la proposta. La votació es fa a mà alçada i per 43 vots a favor, cap vot 
en contra i cap abstenció, es pren l’acord següent: 

 

237/2023. “Aprovar la modificació del programa de Doble Titulació del Màster en 
Advocacia i Procura i Màster en Dret de l’Empresa, Assessoria Mercantil, Laboral i Fiscal”. 

 

13. Aprovació, si escau de la proposta del nou programa de doble titulació Internacional 

del Màster en Traducció Creativa i Humanística. 

 

La Sra. Rectora dona la paraula a la Vicerectora d'Estudis que comença la intervenció dient 
que es tracta d'una nova proposta de programa de doble titulació internacional.  

Recorda que recentment es va aprovar una doble titulació internacional del mateix màster 
amb una altra universitat, la de Dijon; i ara es du a consideració del Consell el programa de 
Doble titulació Internacional del Màster en Traducció Creativa i Humanística amb la 
Universitat de Bérgamo.  

Afegeix que, donada la diferent estructura de 4+1 en Espanya i 3+2 en altres països -és el 
cas de França i Italia-, el que es proposa és un programa de doble titulació del Màster de la 
Universitat i de Traducció Creativa i Humanística amb la Laurea Magistrale in Lingue 
Moderne per la Comunicazione e la Cooperazione Internazionale de la Università degli Studi 
di Bergamo, però que en el nostre cas, afecta també al quart curs del Grau en Traducció i 
Mediació Interlingüística.  
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Explica la Vicerectora que seran els estudiants de quart curs del nostre Grau qui aniran a 
fer el primer any de la titulació de màster a Bérgamo i després tots els estudiants 
continuaran a la Universitat de València per fer el Màster Universitari en Traducció Creativa 
i Humanística. Per tant, els nostres estudiants tindrien a més del Grau, el nostre Màster i la 
Laurea Magistral i els de Bérgamo tindrien la Laurea i el Màster. 

Continua exposant que es plantegen quatre places. En la memòria, que es troba a disposició 
dels membres del Consell en l'aula virtual, hi ha una taula de les assignatures que es 
cursaran i reconeixeran a València i a Bérgamo així com en quin moment i sota quins criteris 
es farà l'admissió de l'estudiantat.  

Per últim, la Vicerectora demana l'aprovació d'aquesta titulació d'internacional. 

 

S’obre un torn d’intervencions. No hi ha sol·licituds.  

Se sotmet a votació la proposta. La votació es fa a mà alçada i per 44 vots a favor, cap vot 
en contra i cap abstenció, es pren l’acord següent: 

 

238/2023. “Aprovar el nou programa de Doble Titulació Internacional del Màster en 
Traducció Creativa i Humanística entre la Universitat de València i la Università degli Studi 
di Bergamo”. 

 

14. Aprovació, si escau, del Reglament de Règim intern de l'Institut de Física 

Corpuscular -IFIC. 

15. Aprovació, si escau, del Reglament de Règim intern de l'Institut de Biologia 

Integrativa de Sistemes -I2SysBio-.  

 

La Sra. Rectora anuncia que els punts 14 i 15 s'exposaran conjuntament i dona la paraula 
al Vicerector d'Investigació, que comença la intervenció explicant que tots dos Reglaments 
de Règim Intern són fruit d'una negociació amb el CSIC que es va iniciar en 2020 i 
desenvolupen els convenis signats amb aquest Centre per els dos Instituts Universitaris 
d'Investigació mixtes que son l'IFIC i el I2SysBio.  

Continua explicant que els reglaments tenen com a objecte desenvolupar els aspectes 
organitzatius i de funcionament operatiu, sobretot en qüestions de personal que forma part 
de l'institut, els òrgans de govern, l'estructura, el pressupost, les instal·lacions i béns mobles, 
la direcció, els representants de la junta d'Institut i la protecció de dades, entre altres.  

Tots dos reglaments han sigut consensuats amb la direcció dels respectius instituts i amb 
el CSIC, i compten amb l'informe favorable de la Comissió d'Estatuts.  

El Servei-Jurídic, comenta el Vicerector, va emetre un informe amb algunes puntualitzacions, 
moltes de les quals s'han tingut en compte. Per exemple, s'ha aclarit la composició de la 
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junta de govern, s'ha adaptat la duració del càrrec de director a la normativa de la LOSU, de 
sis anys, improrrogables, s'ha aclarit l'article 9.3 sobre funcions del vicedirector i el paper 
del CSIC en la gerència, que és l'habitual en aquesta mena d'instituts mixtos i el mateix que 
es ve exercint en l'actualitat. Per últim comenta que també s'han adaptat les figures de 
professorat i de personal investigador a les existents a la Universitat de València. 

S’obre un torn d’intervencions. No hi ha sol·licituds.  

Se sotmet a votació la proposta. La votació es fa a mà alçada i per 42 vots a favor, cap vot 
en contra i cap abstenció, es prenen els acords següents: 

 

239/2023. “Aprovar el Reglament de Règim intern de l'Institut de Física Corpuscular -IFIC- 

240/2023. “Aprovar el Reglament de Règim intern de l'Institut de Biologia Integrativa de 
Sistemes -I2SysBio-”. 

 

16. Aprovació, si escau, de l’inici del procediment de modificació de la denominació de 

l'Institut Universitari FISABIO Oftalmologia Mèdica (FOM) adscrit a la Universitat 

de València. 

 

La Sra. Rectora dona la paraula al Vicerector d'Investigació que explica que al juny de l'any 
passat es va aprovar l'expedient d'adscripció de l'Institut Universitari FISABIO, Oftalmologia 
Mèdica, (FOM), a la Universitat de València, com a Institut Universitari d'Investigació FISABIO 
Oftalmologia Mèdica (FOM).  

Malgrat això, al gener d'enguay, el Consell va aprovar l'escisió de FISABIO, Oftalmologia 
Mèdica de FISABIO, i es va crear la Fundació de Optalmología Mèdica de la Comunitat 
Valenciana, a la que va transmetre les instal·lacions, els mitjans i el personal de l'antiga FOM. 
Donat que la nova entitat, aclarix el Vicerector, pot continuar amb les mateixes tasques 
docents i investigacions que realitzava sota la denominació anterior i per tant, es proposa el 
canvi de denominació de l'Institut Universitari d'Investigació FISABIO Oftalmologia Mèdica 
(FOM) a Institut Universitari d'Investigació Hospital-FOM. 

S’obre un torn d’intervencions. No hi ha sol·licituds.  

Se sotmet a votació la proposta. La votació es fa a mà alçada i per 42 vots a favor, cap vot 
en contra i cap abstenció, es pren l’acord següent: 

 

241/2023. “Aprovar l’inici del procediment de modificació de la denominació de l'Institut 
Universitari FISABIO Oftalmologia Mèdica (FOM) adscrit a la Universitat de València”. 
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17. Aprovació, si escau, de la modificació, del Reglament sobre empreses derivades de 

la recerca (spin-offs) creades a iniciativa del personal de la Universitat de València. 

 

La Sra. Rectora dona la paraula a la Vicerectora de Transferència i Innovació que explica que 
es du a aprovació del Consell un afegit al reglament de les spin-off, perquè a conseqüència 
dels convenis que regulen el funcionament d'alguns dels nostres centres o estructures 
d'investigació mixta amb altres entitats, els resultats de la investigació generats per els i les 
investigadores són titularitat de totes dues entitats, fins i tot en el cas de que no existísca 
participació d'investigadors de la UV. 

Per tal de que la nostra normativa, continua la Vicerectora, recuya expressament esta 
circumstància, que pot impedir tindre resultats de titularitat de la nostra Universitat, que 
puguen formar part d'una spin off de la Universitat de València, es porta la següent 
modificació en la disposició addicional segona, que especifica explicitament que "quan el 
resultat de la investigació siga generat en centres o estructures mixtes d'investigació de les 
quals la UV forme part i siga cotitular dels drets d'ella derivats, a proposta del Vicerectorat 
amb competències en matèria d'innovació i transferència, els termes i condicions previstos 
per a la creació i reconeixement d'empreses derivades de la investigació en aquest 
reglament podran aplicar-se a les iniciatives promogudes per investigadors o investigadores 
pertanyents a les entitats cotitulars d'aquests centres o estructures d'investigació”. 

 

S’obre un torn d’intervencions. No hi ha sol·licituds.  

Se sotmet a votació la proposta. La votació es fa a mà alçada i per 43 vots a favor, cap vot 
en contra i cap abstenció, es pren l’acord següent: 

 

242/2023. “Aprovar la modificació del Reglament sobre empreses derivades de la recerca 
(spin-offs) creades a iniciativa del personal de la Universitat de València”. 

 

 

 

18. Aprovació, si escau, del I Pla de Diversitats 2023-2026. 

 

La Sra. Rectora comunica que es retira el punt perquè encara no ha passat per el tràmit 
d’exposició pública, per la qual cosa anirà més endavant al Consell de Govern.  
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19. Aprovació, si escau, de la modificació del Reglament de la Comissió de Diversitats. 

 

La Sra. Rectora dona la paraula a la Vicerectora d'Igualtat, Diversitat i Polítiques Inclusives, 
que passa a indicar que es sotmet a la consideració del Consell la modificació del Reglament 
de la Comissió de Diversitats, que planteja la pròpia Comissió de Diversitats.  

En aquest sentit, diu la Vicerectora que es tracta de l'addició d'un membre a la composició 
de la Comissió, (article 1, apartat 1), concretament, s'inclou a la Delegada de la rectora per 
a trajectòries acadèmiques. Explica que el canvi ve motivat perquè que aquesta Delegació 
apareix com un dels agents responsables de l'execució d'una acció del Pla, (Acció 2, eix 1, 
línia 2) sobre polítiques antidiscriminatòries  

Per acabar diu la Vicerectora que la proposta compta amb un informe favorable dels serveis 
jurídics i de la Comissió d'Estatuts. 

 

S’obre un torn d’intervencions. No hi ha sol·licituds.  

Se sotmet a votació la proposta. La votació es fa a mà alçada i per 43 vots a favor, cap vot 
en contra i cap abstenció, es pren l’acord següent: 

 

243/2023. “Aprovar la modificació del Reglament de la Comissió de Diversitats”. 

 

20. Aprovació, si escau, del Reglament de la Comissió de Discapacitat. 

 

La Sra. Rectora dona la paraula a la Vicerectora d'Igualtat, Diversitat i Polítiques Inclusives, 
que comenta que és una qüestió diferent, al punt anterior, perquè en aquest punt es proposa   
crear una nova comissió, la Comissió de Diversitats.  

Afegeix que des del vicerectorat i, amb la col·laboració de VDiscapacitat, s'ha considerat la 
conveniència de treballar en el que serà el II Pla per la inclusió de les persones amb 
discapacitat.  

En aquest context, explica la Vicerectora, es fa necessària la constitució d'una comissió que 
es responsabilitze de la posada en marxa i posterior control d'activitats derivades d'aquest 
Pla. És per això que es du a consideració dels membres del Consell i en el seu cas, aprovació, 
el Reglament de la Comissió de Discapacitat.  

Conclou la Vicerectora informant que la proposta compta amb l'informe favorable dels 
Serveis Jurídics i de la Comissió d'Estatuts. 

S’obre un torn d’intervencions. No hi ha sol·licituds.  
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Se sotmet a votació la proposta. La votació es fa a mà alçada i per 43 vots a favor, cap vot 
en contra i cap abstenció, es pren l’acord següent: 

 

244/2023. “Aprovar el Reglament de la Comissió de Discapacitat”. 

 

21. Aprovació, si escau, de la modificació del Reglament de Seguretat de la Informació 

en la utilització de mitjans electrònics de la Universitat de València. 

22. Aprovació, si escau, del document de Política de Seguretat de la Informació en la 

utilització de mitjans electrònics de la Universitat de València. 

 

La Sra. Rectora dona la paraula el Vicerector de Planificació, Qualitat i Tecnologies de la 
Informació, que inicia la intervenció demanant permís per a tractar simultàniament aquests 
dos punts.  

El Vicerector indica que bàsicament l'únic canvi que es planteja té a veure amb en el canvi 
de la legislació. Fins ara l'esquema de seguretat venia regulat per el RD 951/2015, que ha 
estat canviat per el RD 311/2022. Per tant, totes les referències que es fan al Reial decret 
en el reglament i també en la política, cal canviar-les en aquest sentit. 

També diu que passa el mateix amb la protecció de dades on el reglament que s'ha aplicat 
és el Reglament de la Unió Europea del 2016/679. Són canvis, per tant, de referència a la 
legislació.  

No obstant això, afegeix, en el reglament sí que hi ha algunes modificacions addicionals. 
Concretament, en l'article 8.1, el que fa referència a recursos informàtics, s'afegeix el 
següent paràgraf: "Els sistemes operatius i aplicacions han de disposar de suport i 
manteniment per part del fabricant. No permetre l'ús de sistemes operatius ni aplicacions 
que hagen sobrepassat el seu cicle de vida útil". És a dir, cal entendre que podem tenir els 
sistemes operatius que vulguem, però arriba un moment en què aquests sistemes operatius 
deixen de ser mantinguts pel fabricant, per tant, deixen de tenir pegats de seguretat i per 
tant, tenir-los connectats a la xarxa de la universitat és un risc de seguretat important. 

Per exemple, tot el que tinguem, amb Windows XP, fa temps que Microsoft no dóna pegats 
de modificació de seguretat de Windows XP, i per tant, això és un risc de seguretat que en 
aquest cas, el reglament de seguretat indica que no han de poder-se utilitzar.  

En el punt 2 d'aquest mateix article, continua el Vicerector, diu que "Els equips de la 
Universitat de València, connectats a la xarxa cablejada, han d’instal·lar el programa antivirus 
proporcionat per la institució, el qual es troba accessible dins del catàleg de programari". És 
obvi que és un requisit imprescindible, però no el contemplava el reglament i hem 
d'incorporar-lo.  

I l'última modificació més substantiva és el punt 8.4. Aquest article s'ha afegit el següent 
paràgraf: "En cas d'incompliment de les obligacions establertes en qualsevol de les 
apartades anteriors, -entre elles les que acaba de comentar-, es podrà procedir com a 
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mesura de prevenció de risc de seguretat de la informació a la desconnexió dels dispositius 
afectats de la xarxa de la Universitat de València. En tot cas, es donarà suport als usuaris 
per a resoldre la incidència i actualitzar els seus equips". És a dir, no només cal complir el 
reglament, sinó que també s'autoritza en aquest reglament a la desconnexió. 

El Vicerector conclou el punt, dient que el Reglament ha passat per la Comissió d'Estatuts, 
que en el seu informe, va suggerir fonamentalment la redacció d'aquests punts, tal i com 
s'ha fet. 

 

S’obre un torn d’intervencions.  

La Sra. Rectora dona la paraula a Fonse Domenech, directora del Servei d'Informàtica de la 
UV, que destaca que la idea és minimitzar les vulnerabilitats existents, tant en els nostres 
equips personals, com en sistemes o servidors que des del SIUV es guarden tots els dies. 
Prossegueix dient que un atac a la nostra màquina també pot afectar a tota la xarxa. De fet, 
manifesta que estem sofrint atacs en universitats que per tema de Eduroam, també està 
afectant altres universitats.  

La intenció elaborant aquests reglaments i les seues modificacions és minimitzar aquestes 
vulnerabilitats i sobretot explica que cal que entenguem que un antivirus no és un risc zero. 

En quant a les actualitzacions en les aplicacions, si el fabricant ja no dona suport, caldria 
desconnectar-lo de la xarxa i, en cas que es necessiti estar connectat, veure si només és 
possible el seu accés per VPN, perquè el problema del ciberatac és greu. 

La Sra. Rectora dona la paraula al Degà d’Infermeria i Podologia, que demana que a l’hora 
de instal·lar el antivirus, si poden fer instruccions clares i concises per poder instal·lar-se 
correctament, especialment per els que no gasten Windows.  

Per altra banda, el Degà comenta que el perill és real, i que en el mon de la salut, hi ha equips 
dedicats a infiltrar-se als quiròfans per manipular les màquines, amb tot el perill que allò 
suposa. 

La Sra. Rectora comenta que fa poc, va visitar un centre de ciberseguretat i els van posar 
un eixemple de com entraven i manipulaven en un Centre de Salut els indicadors d'oxígen.  

A continuació la Sra. Rectora dona la paraula a la professora Jabbaz, que demana, tant per 
aquest com per altra normativa que es guarde el llenguatge inclusiu. La Sra. Rectora li 
contesta que, per supost, s'intentarà que es revise aquesta qüestió. 

 

Com que no hi han més intervencions, se sotmet a votació la proposta. La votació es fa a mà 
alçada i per 44 vots a favor, cap vot en contra i cap abstenció, es prenen els acords següents: 

 

245/2023. “Aprovar la modificació del Reglament de Seguretat de la Informació en la 
utilització de mitjans electrònics de la Universitat de València”. 
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246/2023. “Aprovar el document de Política de Seguretat de la Informació en la utilització 
de mitjans electrònics de la Universitat de València”. 

 

23. Proposta de resolució, si escau, de recurs de reposició contra l’ACGUV 146/2023, 

per el que es modifica l’article 10 del Reglament d’usos lingüístics. 

 

La Sra. Rectora dona la paraula a la Secretària General que inicia la seua intervenció referint-
se a que es du aquest punt en virtut de l'article 231dels Estatuts de la UV, on es diu que els 
recursos de tots els actes i resolucions siguen del Claustre, del Rectora o de la Rectora, del 
Consell de Govern o del Consell Social, s'han de resoldre pel mateix òrgan que l'ha dictat.  

Continua la Secretària General explicant, en relació al recurs de reposició presentat per un 
grup de professors de Dret Constitucional al voltant de la modificació de l'article 10 del 
Reglament d'usos lingüístics de la UV (ACGUV 146/2023), que al recorrer aquest acord, 
cal que siga resolt pel Consell de Govern.  

Al recurs de reposició presentat, els professors consideraven que l'acord que s'havia pres 
al Consell de Govern, conculcava, segons ells, els seus drets lingüístics, suposant l'exclusió 
d'una de les llengues cooficials i en aquest sentit, argumentaven que s'anava en contra de la 
cooficialitat de les dos llengües oficials previstes en l'article 6 de l'Estatut d'Autonomia de la 
Comunitat Valenciana i també en l'article 6 dels Estatuts de la Universitat de València i en 
conseqüència suposava la vulneració de l'ús normal del castellà com a llengua oficial. 

La Secretària General presenta als assistents la proposta de resolució i respecte als 
fonaments de dret, considera que, a pesar del que diu el recurs de reposició, l'acord no 
vulnera els drets lingüístics, perquè s'ha posat una previsió molt clara -que va introduir la 
Comissió d'Estatuts- indicant al text "sense prejudici dels drets lingüístics reconeguts a la 
comunitat", per tant, en eixe sentit, sembla correcte l'acord. 

A més, considera que per una banda està la consideració del valencià com a llengua pròpia 
de la Universitat de València, tal com es reconeix precisament en l'article 262 dels nostres 
Estatuts i a més també en els articles 180 b i 182 dels mateixos, es diu clarament que tant 
el professorat com el personal d'administració té que conèixer la llengua pròpia de la nostra 
Universitat i per tant cal aconseguir un ús normalitzat d'aquesta.  

Continúa la Secretària General dient que, en el mateix sentit, l'article 27 de la Llei d'ús i 
ensenyament del valencià estableix que el Consell de la Generalitat Valenciana, mitjançant 
disposicions reglamentàries, fomentarà l'ús del valencià en totes les activitats 
administratives dels òrgans depenents d'aquesta. A més a més, ells ovien citar els 
recurrents la jurisprudència del Tribunal Constitucional que ens apoya també, perquè en la 
sentencia del Tribunal Constitucional del 23 de desembre de 1994 ens diu clarament que 
és perfectament legítim en aquell moment, referint-se al català, en atenció a l'objectiu de 
normalització lingüística a Catalunya, que siga el centre de gravetat del model de bilingüisme, 
encara que afegia en el límit que son els termes del castellà com a llengua docent, de tal 
forma que quede garantizat "el conocimiento y el uso en el territorio de la Comunitat 
Autònoma". 
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Per tant, argumenta la Secretària General, que sí que cap ús diferenciat de les llengües 
oficials. I diu que això és perfectament constitucional, afegint que també el Tribunal Suprem 
ens ha assenyalat en diverses sentències, -com la sentència d'11 de març de 2015- que es 
pot fer, per tractar de corregir situacions històriques de desigualtat que la cooficialitat 
lingüística, puga, des de la mateixa universitat, apoyar el valencià per damunt del castellà.  

Els recurrents aleguen també la sentència del Tribunal Constitucional de 5 de Juliol de 2023 
que es refereix a l'ús prioritari de l'eusquera en les entitats locals del País Basc perquè 
consideraven que menorscava los drets lingüístics dels seus membres.  

La Secretària General fa la observació que en aques cas, es va afegir que el dret estatutari 
de conèixer la llengua pròpia de la universitat que nosaltres tenim, que es redacten em 
valencià totes les comunicacions i tota la documentació, com afeigits clarament que queda 
sense prejudici des del lingüístic reconegut per la legislació vigent, considerem que està 
d'acord amb esta sentència del Tribunal Constitucional.  

I a més a més, considerem que s'oportú mencionar la Carta Europea de les Llengües 
Regionals i Minoritàries de l'any 92, que va ser ratificada pel Govern espanyol en el 2001, 
entra en vigor en el 2001, té la condició de estatut internacional i, per tant, es d'obligat 
compliment. 

I en esta Carta, explica la Secretària General, s'estableix que la adopció de "medidas 
especiales en favor de las lenguas regionales o minoritàries destinada a promover una 
igualtat entre los hablantes de diches lenguas del resto de la población y orientadas a tener 
en cuenta sus situaciones peculiares no se considerará un acto de discriminación con los 
habitantes de las lenguas más extendidas".  

A més, diu l’article 10 estableix el compromís de que les administracions públiques 
asseguren que les autoritats administratives utilitzen les llengües regionals o minoritàries.  

Pensa, per tant, que l'acord alcançat al Consell de Govern, és totalment coherent, recorda 
que va ser aprovat per unanimitat i que s'ajusta a la legalitat, de manera que proposa al 
Consell de Govern que se desestime el recurs interposat pels professors de Dret 
Constitucional, advertint que es pot presentar recurs davant la jurisdicció contenciós-
administrativa. 

S’obre un torn d’intervencions.  

La Sra. Rectora dona la paraula al Degà de la Facultat de Ciències Socials que diu que hi ha 
una errada a la pàgina 4, i que caldria canvia la paraula "basca" per "basc" o "eusquera".  

La Sra. Rectora demana que es considere l'observació. 

 

Se sotmet a votació la proposta. La votació es fa a mà alçada i per 44 vots a favor, cap vot 
en contra i cap abstenció, es pren l’acord següent: 
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247/2023. “Desestimar el recurs de reposició contra l’ACGUV 146/2023, per el que es 
modifica l’article 10 del Reglament d’usos lingüístics, segons la resolució que s’adjunta”. 

 

24. Aprovació, si escau, de l’acord sobre retribucions del període d’orientació 

postdoctoral del personal contractat a càrrec de les convocatòries “Atracció de 

Talent” (2018-2022).  

 

La Sra. Rectora dona la paraula al Gerent, que comenta que aquesta proposta es fonamenta 
en la Llei 17/2022, que modificava la Llei de la Ciència, introduint millores d'importància al 
voltant de la regulació del contracte predoctoral.  

Una d'elles va ser la desaparició de la lectura de la tesi com a causa d'extinció del contracte, 
donant l'anomenat període d'orientació postdoctoral que forma part del mateix contracte 
predoctoral. En caràcter previ a aquesta modificació, comenta que la Universitat de València 
va introduir en les seues convocatories d'Atracció de Talent una clàusula, podríem dir, 
precursora del que després la modificació de la Llei de la Ciència va arrodonir, que establia 
que les persones beneficiaris que obtingueren el títol de doctor amb anterioritat a l'inici de 
l'últim any del contracte tindrien una ajuda del Vicerectorat convocant, en aquest cas el 
Vicerectorat d'Investigació, podent rebre una ajuda addicional per a formalitzar un contracte 
postdoctoral durant una durada màxima de 12 mesos i en un salari que s'estableix per a 
l'investigador postdoctoral junior.  

Ara bé, aquesta clàusula ha esdevingut inaplicable en els seus estrictes termes perquè no 
procedeix l'extinció del contracte predoctoral, una vegada llegida la tesi, encara en vigor el 
període d'ajuda, per a un col·lectiu molt acotat de personal contractat predoctoral en el 

període 2018- 2022, creant-se un greuge, un perjudici, per a aquest col·lectiu i per tant, la 

proposta que porta és retribuir a aquestes persones d'aquest període, durant el període 
d'orientació postdoctoral, que és conforme la modificació de la Llei de la Ciència diu que, una 
vegada llegida la tesi i encara queda període d'ajuda, i així doncs, poden continuar tenint un 
salari, en este cas l'equivalent a l'expectativa que la mateixa resolució del contracte 
postdoctoral que el Vicerrectorat els havia donat, del salari del personal investigador 
postdoctoral junior.  

I esta és la proposta, conclou el Gerent, que informa que compta amb unanimitat de la mesa 
negociadora i aprofita per mostrar el seu agraïment a totes les seccions sindicals davant de 
la sensibilitat de corregir un greuge. 

S’obre un torn d’intervencions.  

La Sra. Rectora dona la paraula a la Degana de la Facultat de Química, que pregunta si 
només és per als que llegeixin la tesis abans que s'inicie l'últim any; es a dir, enten que als 
que els queden 10 messos no estarien inclosos.  
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El Gerent contesta que no. Diu que la normativa de la Universitat de València sí que acotava 
que abans d'iniciar l'últim any, però la modificació de la Llei de Ciència parla de tot el període 
que té concedida l'ajuda. 

Se sotmet a votació la proposta. La votació es fa a mà alçada i per 44 vots a favor, cap vot 
en contra i cap abstenció, es pren l’acord següent: 

 

248/2023. “Aprovar l’acord sobre retribucions del període d’orientació postdoctoral del 
personal contractat a càrrec de les convocatòries “Atracció de Talent” (2018-2022)”. 

 

25. Aprovació, si escau, de la proposta de modificació de l’annex 1, “Normativa sobre 

indemnitzacions per raó del servei i gratificacions per assistències i altres serveis 

de caràcter extraordinari”, al Pressupost per al 2023. 

 
La Sra. Rectora dona la paraula al Gerent, que explica que en l’aprovació del Pressupost en 
setembre de 2022, ja es va avançar que les cinc universitats públiques valencianes estaven 
mirant poder tindre una normativa comuna en matèria de indemnitzacions per raó del servei 
i gratificacions per assistències i altres serveis de caràcter extraordinari. 
Al llarg d’aquests mesos, aprofitant la freqüència de les reunions dels equips econòmics per 
dur a terme la confecció del Pla de Finançament tal i com ha comentat la Sra. Rectora, es 
va aprofitar per revisar una normativa que estava desfasada i, en algunes universitats, 
obsoleta, i s’ha aprofitat per a fer-ne una nova, acordada per totes les universitats. 
En aquest cas, afecta a conceptes indemnitzatoris i a més s’han revisat les quanties per 
adaptar-les al que diu el Reglament de l'impost sobre la renda de les persones físiques, i a 
les ordres del Ministeri d’Hisenda on s’estableix els límits de la fiscalitat, o el que es podria 
considerar un salari encobert a l’hora de pagar una quantitat superior al que els reglaments 
fiscals manen. 
El Gerent resumeix les modificacions més importants, tant en l’acord, com a les 
modificacions que s’han produït al sistema de la fiscalitat. 
 
En primer lloc, el Gerent parla de l’increment de les indemnitzacions per despeses de 
quilometratge a l’import màxim exceptuat de gravamen, cosa que ja està fet per part de la 
Generalitat Valenciana i també ho està fent ja el Govern Estatal. 
En segon, es refereix a l’increment de les indemnitzacions per despeses de restauració, que 
al territori espanyol: equivalent a l’import màxim exceptuat de gravamen (53,34 euros diaris) 
i al territori estranger, s'estableixen amb relació als indicats segons el país per al grup I en 
el Reial decret 462/2002, incrementats un 30 %, fins a un màxim equivalent a l’exceptuat 
de gravamen (91,35 euros diaris). 
En tercer lloc, l’increment de les indemnitzacions màximes per despeses d’allotjament. Per 
una banda, s’estableix per al territori espanyol 100 euros diaris amb caràcter general i 140 
euros diaris en Madrid i Barcelona, mentre que al territori estranger s'estableixen amb 
relació als indicats segons el país per al grup I en el Reial decret 462/2002, incrementats 
un 30 %. 
El Gerent explica que amb aquest canvi s’estalviarà al voltant del 70 ó 75% de la burocràcia 
que tenim actualment per autoritzar els major costos dels allotjaments que es reserven per 
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a persones de fora que venen ací, o per les despeses del nostre personal que surten fora de 
València.  
Derivat de l’anterior, en quart lloc diu que s’elimina del concepte indemnitzatori «Altres 
despeses», que es fixa en un import de zero euros diaris, per no excedir l’import exceptuat 
de gravamen, així com l’eliminació del grup II a territori estranger, assimilat al grup I. 
En quint lloc es refereix a l’increment de l’import i la simplificació de supòsits indemnitzatoris 
de les accions formatives. 
Com a punt sisè, cita l’increment de l’import de les gratificacions per assistències a tribunals, 
així com l’increment de supòsits indemnitzatoris del seu personal col·laborador. 
Per altra banda, el punt seté es refereix a l’arrodoniment dels imports de les gratificacions 
per assistències en seminaris o participacions invitades en jornades. 
Per acabar, parla de l’increment de l’import de les gratificacions per localització en festius. 
 
Aquests punts estan reflectits a l’annex de la documentació, distingint si es tracta de 
quantitats noves, modificades, suprimides o be si es mantenen. 
 
Per tant, per respondre un millor i més ajustat rescabalament de les despeses realment 
produïdes en concepte de manutenció, allotjament i transport; també per compensar 
adequadament l'esforç i la responsabilitat que assumeix el nostre personal en l'acompliment 
de determinats serveis extraordinaris; així com per d’avançar en els objectius, compartits 
amb totes les universitats públiques valencianes, d'homogeneïtzació, transparència i rendició 
de comptes. 
Així mateix, la Gerència anuncia que la càrrega burocràtica no acabaria en aquest acord, 
sinó que en breu es produirà una nova instrucció de la Gerència sobre pautes en viatges, 
que pretén eliminar molta de la càrrega burocràtica que fa 10 anys es va implantar, sense 
que s’haja revisat fins ara. 
Finalment demana la aprovació de la proposta que, definitivament serà aprovada pel Consell 
Social. 

S’obre un torn d’intervencions.  

La Rectora dona la paraula a la Degana de la Facultat de Química, que diu que pensava que 
ja no existien els grups ARA, encara que sí que veu aquests grups a la documentació. 

La Vicerectora d’Estudis li contesta que amb aquesta denominació i amb el projecte suportat 
per la Conselleria, efectivament, ja no existeixen. No obstant, comenta que sí que podem 
trobar grups amb docència en anglès. 

La Vicerectora diu que caldria adaptar la nomenclatura i la degana de la Facultat de Química 
diu que caldria eliminar la línia on apareixen els grups ARA. 

La Sra. Rectora intervé, demanant, per aquest motiu, fer l’adequació de la línia corresponent. 

La Rectora dona la paraula al Degà de la Facultat de Matemàtiques, que indica el mateix que 
la Degana de la Facultat de Química. 

Seguidament, la Rectora dona la paraula al Degà de la Facultat de Economia, que vol 
comentar al respecte que caldria eliminar totalment l’epígraf, perquè si no hi ha subvenció 
de la Generalitat, suposaria pagar 50€/hora per la docència en anglès i tenint en compte 
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la quantitat de docència que suposa en total (parla que pot arribar a 10.000 hores en la 
seua Facultat), suma un import molt important que caldria assumir per part de la Universitat. 

Per altra banda, el Degà comenta una qüestió de procediment, perquè li agradaria saber 
quina serà la data d’aplicació de les noves indemnitzacions. 

La Sra. Rectora dona la paraula perquè conteste el Gerent, que diu que està d’acord en el 
que s’ha dit dels grups ARA, certament és una normativa que s’arrastra. A més diu que la 
denominació ja no està en la Universitat de València però si que hi ha en altres universitats, 
recordant que el text és un acord entre les Universitats Públiques Valencianes. No obstant, 
s’eliminarà del text tal i com s’ha suggerit. 

Contestant al Degà d’Economia sobre la data d’aplicació, el Gerent contesta que depèn de 
l’aprovació del Consell Social, que ja està assabentat que avui es du la modificació a aquest 
Consell i s’ha sol·licitat que es convoque el ple del Consell Social el més aviat possible. 

La Sra. Rectora dona la paraula a la Degana de Biologia vol preguntar perquè no apareix 
Letònia al llistat. 

El Gerent respon que es tracta dels països del grup I, que apareixen al els del Reial decret 
462/2002, es a dir, que és possible que hi hagen països no contemplats. 

La Rectora dona la paraula novament a la Vicerectora d’Estudis que indica que, per aclarir 
el que s’ha comentat dels grups ARA, amb eixa denominació i amb la coletilla de “finançats 
per la Generalitat Valenciana”, efectivament es un termini que no està actualitzat perquè son 
grups que ja no tenen finançament de la Generalitat. Ara bé, li agradaria fer un tanteig dels 
centres que sempre han tingut grups ARA o grups en anglès per saber què s’ha fet amb 
aquest finançament, donat que cada centre rebia un finançament per docència en grups 
ARA i utilitzava aquests imports d’una manera determinada: per pagar a professorat, per 
pagar la traducció de material docent, etcètera. 

A continuació, la Sra. Rectora dona la paraula a la Degana de la Facultat de Química que 
manifesta que això implicaria que tots els grups en anglès; i és per això que la Vicerectora li 
comenta que, efectivament si encara hi ha grups ARA, cal saber d’on surten els diners 
perquè ja no estàn subvencionats per la Generalitat Valenciana. 

Acaba el punt la Sra. Rectora dient que, aleshores, cal revisar l’assumpte per actualitzar-ho 
a la nostra realitat i per això suprimir la línia de la gratificació als grups ARA. 

Se sotmet a votació la proposta. La votació es fa a mà alçada i per 42 vots a favor, cap vot 
en contra i cap abstenció, es pren l’acord següent: 

 

249/2023. “Aprovar la proposta de modificació de la Normativa sobre indemnitzacions per 
raó del servei i gratificacions per assistències i altres serveis de caràcter extraordinari de 
l’annex 1 al Pressupost per a 2023”, segons la documentació que s’adjunta com a annex, 
acordant la supressió de la gratificació de l’apartat 2, concepte c, identificador 34, 



CONSELL DE GOVERN 3 D’OCTUBRE DE 2023 

Universitat de València 

 -30- 

«Impartició de docència en anglès en grups d’alt rendiment acadèmic finançats per la 
Generalitat Valenciana»”. 

 

26. Aprovació, si escau, de contractes de llicència d’us i explotació. 

La Sra. Rectora dona la paraula a la Vicerectora d'Innovació i Transferència, que porta a la 
consideració del Consell de Govern dos contractes de llicència.  

El primer s'anomena Sistema d'imatge dual apte per a l'ús en diagnòstics oncològics i 
biòpsies guiades en tempo real. Els inventors són Luis Caballero i Javier Albiol, investigadors 
del ,centre mixte IFIC, i en este cas diu que són contractats del CSIC i en virtut dels acords 
que he mencionat en el punt del reglament del spin off, la titularitat és compartida el 50% 
de la invenció, el 50% de la Universitat de València i el 50% del CSIC.  

Comenta la Vicerectora que la tecnologia combina imatges gamma i d’ultrasò amb capacitat 
per a guiar les biòpsies de càncer en temps real, assegurant que la biòpsia es pren de les 
mostres més representatives possibles del tumor i dels ganglis i permetent tractaments 
oncològics personalitzats, millorant diagnòstics, reduint costos, disminuint dolors, per tant 
és una tecnologia molt interessant i el llicenciatari és una empresa que va a crear-se basada 
en esta patent llicenciada i el producte és un dispositiu mèdic.  

La Vicerectora explica que hi ha una necessitat de crear de l'empresa aviat, per la qual cosa, 
es portarà a consideració del Consell de Govern en un futur, el reconeixement de la mateixa 
com a spin off. La llicència és exclusiva per a l'explotació de la tecnologia i no exclusiva sobre 
el know how de la tecnologia. El territori és mundial i les condicions son les que apareixen a 
la documentació i com a pagament inicial, en quant l'empresa es reconega, tindrem una 
participació del 5% en el capital social de la companyia.  

La segon llicència d'ús que porta la Vicerectora, referència a unes patents titularitat 100% 
de la Universitat de València que havien esgotat el període de compromís de la universitat 
respecte al seu manteniment però que l'autor principal de la invenció, que és el professor 
Juan Saus del Departament de Bioquímica i Biologia Molecular de la Facultat de Medicina i 
Ontologia, proposa cobrir ell mateix les despeses addicionals del manteniment d'aquestes 
patents per a poder realitzar accions d'investigació i possible comercialització en un futur. 
S'ha portat a terme la negociació. Les condicions estan en el contracte i llicència estan a la 
documentació de l'aula virtual i la Universitat de València considera apropiat esta cessió de 
contracte i llicència, que no es per a una empresa en este cas.  

 

S’obre un torn d’intervencions. No hi ha sol·licituds.  

Se sotmet a votació la proposta. La votació es fa a mà alçada i per 40 vots a favor, cap vot 
en contra i cap abstenció, es pren l’acord següent: 
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250/2023. “Aprovar el contracte de llicència de patent i know-how entre l'Agència Estatal 
Consell Superior d'Investigacions Científiques, M.P., la Universitat de València i Hybrid 
Imaging Systems S.L.”. 

251/2023. “Aprovar el contracte de llicència d’us de patent entre la Universitat de València 
i el professor Dr. Juan Bautista Saus Mas”. 

 

 

27. Autorització, si escau, per a la signatura de convenis de col·laboració. 

La Sra. Rectora li dona la paraula la Secretària General que planteja la forma de procedir a 
partir d'ara, donat el volum de convenis que es presenten a les reunions del Consell de 
Govern. 

La Secretària General indica que es porta en aquesta sessió un total de 34 convenis, i que 
els membres del Consell podran consultar en l'aula virtual l'esborrany del Conveni, la 
memòria justificativa de la necessitat del conveni i l' Informe de l'assessoria jurídica i els 
documents, si escau, que consideren la part que els proposa.  

En la exposició d'aquest punt, continua la Secretària General, es mencionaran els convenis i 
si algú té algun dubte, la part proposant del mateix serà el que li responga. En principi, els 
convenis que es presenten, ho són els següents: 

Per part del Vicerectorat d’Innovació i Transferència: 
- Protocol general d'actuació per a la realització d'activitats de capacitació, 

investigació, assessorament entre la Liga Municipal Dominicana i la Universitat de 
València. 

- Protocol general d'actuació entre la Universitat de València i la Real Societat 
Matemàtica Española. 

- Conveni marc entre el Consell de l’Audiovisual de la Comunitat Valenciana, la 
Universitat de València-Estudi General, la Universitat Politècnica de València, la 
Universitat Jaume I de Castelló, la Universitat d'Alacant i la Universitat Miguel 
Hernández d'Elx, per a la creació de la Càtedra d'Anàlisi i Prospectiva de l’Audiovisual. 

- Protocol general d’actuació entre la Universitat de València, la Societat anònima de 
mitjans de comunicació i l’Institut Valencià de Competitivitat Empresarial (IVACE), per 
a la creació i foment de les activitats de la Càtedra “Podcast: investigació en noves 
narratives multimèdia” 

- Conveni de col·laboració entre la Universitat de València i el Molt Il·lustre Col·legi 
Oficial de Farmacèutics de València, per a la creació de la Càtedra d’ús racional del 
medicament. 

 
Per part del Vicerectorat d’Investigació 

- Conveni de col·laboració entre la Universidad de la Rioja, la Fundación Dialnet i la 
Universitat de València per establir les condicions del projecte Dialnet. 

 
Per part del Vicerectorat d’Estudis: 

- Conveni de col·laboració entre la Universitat de València i EL Col·legi Oficials 
d’Enginyers Químics de la Comunitat Valenciana (COIQCV). 
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Per part del vicerectorat de Formació Permanent, Transformació Docent i Ocupació: 

- Protocol general de col·laboració entre la Universitat de València i l'Agència Estatal 
d'Administració Tributària. 

- Conveni de col·laboració entre la Universitat de València i l'Agència de prevenció i 
lluita contra el frau i la corrupció de la Comunitat Valenciana en matèria de formació 
permanent per a l'aprenentatge al llarg de la vida i per al desenvolupament d'activitats 
formatives, d'investigació i culturals de foment i impuls de la cultura de la integritat i 
l'ètica pública.  

- Conveni entre la Universitat de València i el Ministeri d'Inclusió, Seguretat Social i 
Migracions pel qual s'articula la col·laboració per a procedir a l'execució de les 
activitats de formació que constitueixen part de l'activitat subvencionada en el marc 
del procediment de concurrència competitiva convocat per resolució de 12 de 
setembre de 2022, de la Secretaria General d'Objectius i Polítiques d'Inclusió i 
Previsió Social. 

- Conveni de col·laboració entre la Universitat de València i l'Ajuntament de Sagunt per 
al desenvolupament de programes de formació contínua enfocades al teixit industrial 
i patrimonial del terme municipal de Sagunt. 

 
Per part del vicerectorat de Planificació, Qualitat i Tecnologies de la Informació 

- Proposta, per la seua subscripció, de l’Addenda al Conveni de col·laboració entre la 
Universitat de Múrcia i la Universitat de València per al desenvolupament del projecte 
UNINVES pertanyent a la convocatòria UNIDIGITAL del Ministeri d'Universitats. 

 
Per part del Vicerectorat d’Internacionalització i Multilingüisme 

- Conveni de col·laboració entre la Universitat de València i la Universidad Nacional del 
Litoral (Argentina). 

- Conveni de col·laboració entre la Universitat de València i la Universidad Nacional de 
Córdoba (Argentina). 

- Conveni de col·laboració entre la Universitat de València i la Universidade Federal 
Rural do Rio de Janeiro (Brasil). 

- Conveni de col·laboració entre la Universitat de València i la Universidad Federal de 
Goiás (Brasil). 

- Conveni de col·laboració entre la Universitat de València i la Universidad Federal de 
Uberlandia (Brasil). 

- Conveni de col·laboració entre la Universitat de València i la Universidade de Ribeirao 
Preto (Brasil). 

- Conveni de col·laboració entre la Universitat de València i la Universidad Estadual de 
Montes Claros (UNIMONTES) (Brasil). 

- Conveni de col·laboració entre la Universitat de València i la Universidad Santo Tomás 
(Chile). 

- Conveni de col·laboració entre la Universitat de València i la Universidad Católica de 
Temuco (Chile). 

- Conveni de col·laboració entre la Universitat de València i la Universidad de Chile  
- Conveni de col·laboració entre la Universitat de València i la Shandong University 

(Xina). 
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- Conveni de col·laboració entre la Universitat de València i la Universidad Nacional de 
Colombia. 

- Conveni de col·laboració entre la Universitat de València i la Universidad Autónoma 
de Bucaramanga (Colombia). 

- Conveni de col·laboració entre la Universitat de València i la Universidad de Santander 
(Colombia). 

- Conveni de col·laboració entre la Universitat de València i la Universidad de Azuay 
(Ecuador). 

- Conveni de col·laboració entre la Universitat de València i Universidad Nacional del 
Chimborazo (Ecuador). 

- Conveni de col·laboració entre la Universitat de València i la Universidad El Salvador  
- Conveni de col·laboració entre la Universitat de València i Universidad Tecmilenio 

(México). 
- Conveni de col·laboració entre la Universitat de València i la Universidad Autónoma 

de Baja California (México). 
- Conveni marc de col·laboració entre la Universitat de València i la Fundació Full-

Fundació pel llibre i la lectura. 
 
Per part del Vicerectorat de Cultura i Societat 

- Conveni de col·laboració entre la Universitat de València i Caixa Popular per al 
desenvolupament de les accions del Programa Universitat-Societat del vicerectorat 
de Cultura i Societat. 

- Conveni de col·laboració entre la Universitat de València i la Fundació Junts per la 
vida. (Passeig Saludable). 

 
Per part de la Secretaria General 

- Conveni de col·laboració entre la Universitat de València i la Asociación Española de 
Farmacéuticos de la Industria (AEFI). 

 

S’obre un torn d’intervencions. 

El representant del PAS, Carles Xavier López, adverteix una errada a la documentació del 
Conveni amb la Caixa Popular, i la Sra Rectora li respon que es procedirà a la revisió del 
mateix. 

Per assentiment dels membres del Consell de Govern es prenen els acords següents: 

 

 

252/2023. “Aprovar, per la seua subscripció, el Protocol general d'actuació per a la 
realització d'activitats de capacitació, investigació, assessorament entre la Liga Municipal 
Dominicana i la Universitat de València”. 

253/2023. “Aprovar, per la seua subscripció, el Protocol general d'actuació entre la 
Universitat de València i la Real Societat Matemàtica Española”. 
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254/2023. “Aprovar, per la seua subscripció, el conveni marc entre el Consell de 
l’Audiovisual de la Comunitat Valenciana, la Universitat de València-Estudi General, la 
Universitat Politècnica de València, la Universitat Jaume I de Castelló, la Universitat 
d'Alacant i la Universitat Miguel Hernández d'Elx, per a la creació de la Càtedra d'Anàlisi i 
Prospectiva de l’Audiovisual”. 

255/2023. “Aprovar, per la seua subscripció, el Protocol general d’actuació entre la 
Universitat de València, la Societat anònima de mitjans de comunicació i l’Institut Valencià 
de Competitivitat Empresarial (IVACE), per a la creació i foment de les activitats de la 
Càtedra “Podcast: investigació en noves narratives multimèdia”. 

256/2023. “Aprovar, per la seua subscripció, el conveni de col·laboració entre la 
Universitat de València i el Molt Il·lustre Col·legi Oficial de Farmacèutics de València, per 
a la creació de la Càtedra d’ús racional del medicament”. 

257/2023. “Aprovar, per la seua subscripció, el conveni de col·laboració entre la 
Universidad de la Rioja, la Fundación Dialnet i la Universitat de València per establir les 
condicions del projecte Dialnet”. 

258/2023. “Aprovar, per la seua subscripció, el conveni de col·laboració entre la 
Universitat de València i EL Col·legi Oficials d’Enginyers Químics de la Comunitat 
Valenciana (COIQCV)”. 

259/2023. “Aprovar, per la seua subscripció, el Protocol general de col·laboració entre la 
Universitat de València i l'Agència Estatal d'Administració Tributària”. 

260/2023. “Aprovar, per la seua subscripció, el conveni de col·laboració entre la 
Universitat de València i l'Agència de prevenció i lluita contra el frau i la corrupció de la 
Comunitat Valenciana en matèria de formació permanent per a l'aprenentatge al llarg de 
la vida i per al desenvolupament d'activitats formatives, d'investigació i culturals de 
foment i impuls de la cultura de la integritat i l'ètica pública”. 

261/2023. “Aprovar, per la seua subscripció, el conveni entre la Universitat de València i 
el Ministeri d'Inclusió, Seguretat Social i Migracions pel qual s'articula la col·laboració per 
a procedir a l'execució de les activitats de formació que constitueixen part de l'activitat 
subvencionada en el marc del procediment de concurrència competitiva convocat per 
resolució de 12 de setembre de 2022, de la Secretaria General d'Objectius i Polítiques 
d'Inclusió i Previsió Social”. 

262/2023. “Aprovar, per la seua subscripció, el conveni de col·laboració entre la 
Universitat de València i l'Ajuntament de Sagunt per al desenvolupament de programes 
de formació contínua enfocades al teixit industrial i patrimonial del terme municipal de 
Sagunt”. 

263/2023. “Aprovar, per la seua subscripció, l’Addenda al conveni de col·laboració entre 
la Universitat de Múrcia i la Universitat de València per al desenvolupament del projecte 
UNINVES pertanyent a la convocatòria UNIDIGITAL del Ministeri d'Universitats”. 

264/2023. “Aprovar, per la seua subscripció, el conveni de col·laboració entre la 
Universitat de València i la Universidad Nacional del Litoral (Argentina)”. 

265/2023. “Aprovar, per la seua subscripció, el conveni de col·laboració entre la 
Universitat de València i la Universidad Nacional de Córdoba (Argentina)”. 
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266/2023. “Aprovar, per la seua subscripció, el conveni de col·laboració entre la 
Universitat de València i la Universidade Federal Rural do Rio de Janeiro (Brasil)”. 

267/2023. “Aprovar, per la seua subscripció, el conveni de col·laboració entre la 
Universitat de València i la Universidad Federal de Goiás (Brasil)”. 

268/2023. “Aprovar, per la seua subscripció, el conveni de col·laboració entre la 
Universitat de València i la Universidad Federal de Uberlandia (Brasil)”. 

269/2023. “Aprovar, per la seua subscripció, el conveni de col·laboració entre la 
Universitat de València i la Universidade de Ribeirao Preto (Brasil)”. 

270/2023. “Aprovar, per la seua subscripció, el conveni de col·laboració entre la 
Universitat de València i la Universidad Estadual de Montes Claros (UNIMONTES) (Brasil)”. 

271/2023. “Aprovar, per la seua subscripció, el conveni de col·laboració entre la 
Universitat de València i la Universidad Santo Tomás (Chile)”. 

272/2023. “Aprovar, per la seua subscripció, el conveni de col·laboració entre la 
Universitat de València i la Universidad Católica de Temuco (Chile)”. 

273/2023. “Aprovar, per la seua subscripció, el conveni de col·laboració entre la 
Universitat de València i la Universidad de Chile”. 

274/2023. “Aprovar, per la seua subscripció, el conveni de col·laboració entre la 
Universitat de València i la Shandong University (Xina)”. 

275/2023. “Aprovar, per la seua subscripció, el conveni de col·laboració entre la 
Universitat de València i la Universidad Nacional de Colombia”. 

276/2023. “Aprovar, per la seua subscripció, el conveni de col·laboració entre la 
Universitat de València i la Universidad Autónoma de Bucaramanga (Colombia)”. 

277/2023. “Aprovar, per la seua subscripció, el conveni de col·laboració entre la 
Universitat de València i la Universidad de Santander (Colombia)”. 

278/2023. “Aprovar, per la seua subscripció, el conveni de col·laboració entre la 
Universitat de València i la Universidad de Azuay (Ecuador)”. 

279/2023. “Aprovar, per la seua subscripció, el conveni de col·laboració entre la 
Universitat de València i Universidad Nacional del Chimborazo (Ecuador)”. 

280/2023. “Aprovar, per la seua subscripció, el conveni de col·laboració entre la 
Universitat de València i la Universidad de El Salvador”. 

281/2023. “Aprovar, per la seua subscripció, el conveni de col·laboració entre la 
Universitat de València i Universidad Tecmilenio (México)”. 

282/2023. “Aprovar, per la seua subscripció, el conveni de col·laboració entre la 
Universitat de València i la Universidad Autónoma de Baja California (México)”. 

283/2023. “Aprovar, per la seua subscripció, el conveni marc de col·laboració entre la 
Universitat de València i la Fundació Full-Fundació pel llibre i la lectura”. 

284/2023. “Aprovar, per la seua subscripció, el conveni de col·laboració entre la 
Universitat de València i Caixa Popular per al desenvolupament de les accions del 
Programa Universitat-Societat del vicerectorat de Cultura i Societat”. 
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285/2023. “Aprovar, per la seua subscripció, el conveni de col·laboració entre la 
Universitat de València i la Fundació Junts per la vida. (Passeig Saludable)”. 

286/2023. “Proposta, per la seua subscripció, del conveni de col·laboració entre la 
Generalitat, a través de la Conselleria d’Educació, Universitats i Ocupació, i la Universitat 
de València – Estudi General (UV), per a la realització d’accions formatives dirigides al 
col·lectiu de persones majors_2023”. Línia: S2605000 

287/2023. “Aprovar, per la seua subscripció, el conveni de col·laboració entre la 
Universitat de València i la Asociación Española de Farmacéuticos de la Industria (AEFI)”. 

 

 

28. Torn obert de paraules. 

La Sra. Rectora dona la paraula a la representant dels estudiants, Valèria Ruiz, que pregunta 
sobre l'estat de les obres de l’edifici Lluís Vives. Diu que a principis de maig del any passat, 
en una visita, se’ls va informar que en qüestió de setmanes, les obres estarien  acabades.  

La Sra. Rectora li contesta que comparteix la mateixa preocupació, perquè vist des de fora 
sembla que encara queda molt per fer, encara que li han dit que no és així i que està prou 
avançat. La Sra. Rectora explica que han sorgit problemes en la rehabilitació inesperats, 
però que els han assegurat que gener estaran acabades. No obstant, li dona la paraula al 
Vicerector d’Economia i Infraestructures per si vol comentar alguna cosa més. 

El Vicerector manifesta que bàsicament és el que ha dit la Sra. Rectora. En principi els 
terminis vencien en el primer quadrimestre d'enguany. És veritat que va haver-hi una 
modificació per ajustar una sèrie de solucions a espais que calia fer i això va portar que els 
terminis de finalització legals s’ajornessin al mes de desembre. No obstant, informa que 
s’han compromès a complir un calendari i un cronograma de finalització per a final d'any. 
Per altra banda, el contracte preveu penalitats en el cas que no compleixin amb els terminis 
establerts. Per tant, s’espera que a finals d’any estiga acabat. 

La Sra. Rectora aprofita per dir que tot el que siga a dotació de mobiliari, que s’agilitze al 
màxim o es realitze de forma paral·lela a la finalització de les obres, per poder-se instal·lar el 
més aviat. 

Per altra banda, la Sra. Rectora destaca la importància d’aquest edifici, un edifici  dirigit a 
l'estudiantat fonamentalment.  

La Sra. Rectora dona la paraula a la Degana de la Facultat de Química, que diu que vol fer un 
suggeriment perquè revisen o canvien el sistema de megafonia de la sala, perquè hi ha llocs 
on pareix que els micros s’escolten mal.  

Sra. Rectora diu que també ella ho ha notat, i que cal revisar- ho perquè depèn des d'on es 
parla, l’acústica canvia. Es compromet a demanar que es revise. 

Finalment la Sra. Rectora dona la paraula al Degà de la Facultat de Ciències Físiques i Esport, 
pregunta quan es té previst fer les eleccions per a les Juntes de Centre. 
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La Sra. Rectora dona la paraula a la Secretària General, que comenta al respecte que demà 
es reunirà a la Comissió Electoral i demà aprovem el calendari electoral. De fet, la data ja es 
va fixar en Consell de Govern un dijous de novembre.  

Fet açò, es comunicarà als centres el calendari previst de les eleccions a Claustre. 

 

 

No havent més intervencions, i com que no hi ha més assumptes que tractar, la Sra. Rectora 
agraeix l’assistència als presents i clou la sessió, a les 11,01 hores, de la qual cosa com a 
secretària general, estenc aquesta acta.  

 

 

Vist i plau 
La Sra. Rectora, 

 

 

 

María Vicenta Mestre Escrivá 

 


